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Deltagere  Christine Høstbo, Jannie Foss Hansen, Karen Ejerskov, Lisbeth 

Bogh Sønderby, Malene Kongpetsak Pedersen, Pia Buchhave 

Søgaard, Philip Haugaard, Gitte Storm Henriksen, Anne-lene 

Nietzer, Emil Ejerskov, Hugo Schrøder (Line Egelund, Leif Dahl 

Hansen, Peter Faarup) 

Suppleanter: 
Forældre:  

Mette Gregersen  
Mette Mikkelmann  

Philip Haugaard 
Medarbejdersuppleanter: 1) Anne Nordstrøm 2) Per Sloth Møller  

 

Fraværende  Hugo, 

Mødeleder  
Malene, Jannie,  

Oprydning 
 

 Tidsrum: 17.30 til 18.30 
  

  Emne  Drøftelse / Beslutning  

1  Kl. 17.30 
Henvendelse til Skolechef 

vedrørende dialogmøder 
 

Mål: Drøftelse 
 
Beskrivelse:  

På mødet den 19/5 besluttede 
skolebestyrelsen at rette 

henvendelse til skolechefen 
vedrørende formatet for 
dialogmøder. Formand og 

næstformand har lavet oplæg til 
skrivelse som bestyrelsen skal drøfte 

Malene redegør for skrivelse. 

Skolebestyrelsen retter henvendelse til 

formanden for Børne, Unge og 

uddannelsesudvalget Henrik Nielsen, 

direktøren for Børn og unge, Jonas Wittendorf 

omkring formen på dialogmøder. 

Ønske om at skolepolitik og dialog fylder mere 

på møderne end ren info om diverse emner. 

Jannie sender skrivelsen afsted. 

2  Kl. 18.00  

 
Status på skoleåret 21/22 og 

planlægning af kommende 
skoleår 
 

 
Mål: Orientering 

 
Beskrivelse: Kort status på 

Peter fortæller om året der gik. 

Skal nævnes: 
- Corona 

- Line er blevet ansat 
- Birgit´s afgang 
- Personalet har taget fantastisk meget 

ansvar 
- Pia bliver ny leder efter godt 

ansættelsesforløb 
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skoleåret og planlægning af 

kommende skoleår.  

- Tema for næste dialogmøde 22/8 er 

økonomi/besparrelser 
- Landstævne fylder meget, med 800 

overnattende gæster på Nymarkskolen. 

Har bla. Betydet opsæt af 
brandalarmer, ny belysning mm. 

- Næste skoleårs planlægning fylder. 
Flere ting er på plads. 

- Personalemæssigt skal vi sige farvel til 

Ronnie, Mike, Claus, Stine, Lene samt 
har Gro taget et års orlov. 

- Vi har ansat lærer Sarah. 
 
 

4  Kl. 18.10 
Meddelelser/Orientering  
Formand:  

Skoleledelse:  
Øvrige 

forældrerepræsentanter:  
Medarbejdere:  
Elever:  

 

 

Gitte beskriver at det har været et turbulent 

år. Fortæller at personale føler sig mere 
inddraget. Der er stadigvæk nogle ting, som 

der fortsat skal arbejdes med bla. APV 
herunder arbejdspres. 
Der sker en masse rundt omkring på skolen. 

Nuværende 8. årgang skal på lejrtur til Berlin i 
næste skoleår. 

 
Anne-Lene nævner at Nymarkskolen har fået 
partner skole i Tyskland. Der er udstilling på 

SAK fra Nymarkskolen. 
Emil og Hugo har været til møde i elevforum 

under børn og unge udvalg. De nævnte 
positivt makerspace. 
 

9 Evt.  
 

 

Nymarkskole-skiltet bliver tagget. Peter 
snakker med CETS om at få det fjernet igen. 
 
 

  
Skolebestyrelsens årsoversigt: 

  

SKOLEBESTYRELSE 

 
  

 

Punkter til kommende møder: 

- Skolens mad-og måltidspolitik drøftes i den nye bestyrelse. (8/3 22) 
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- Kontaktforældrenes rolle: Drøftelse af kontaktforældres rolle. Hvad er 

forventninger til kontaktforældre og evt. rolle og kobling til Skolebestyrelsen.I 

drøftelsen tages der udgangspunkt i skolens folder ”Velkommen til 

Nymarkskolen” Bilag: ”Velkommen til Nymarkskolen” 

- Arbejdet med den internationale dimension på skolen 

- Skolens politik vedrørende elevers brug af mobiltelefoner 

  

 


